
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

        Încheiat astăzi 27.05.2021, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica. 

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 9 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 9. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (2) lit. a) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind alegere preşedinte de şedinţă; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de dezvoltare economico-socială durabilă 

a comunei Mehadica, județul Caraş-Severin pentru perioada 2021-2027. 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului de măsuri ce vizează îmbunătăţirea 

activității de gospodărire si înfrumusețare a Comunei Mehadica, a măsurilor necesare 

pentru interzicerea abandonării, aruncării sau gestionării necontrolate a deșeurilor pe raza 

Comunei Mehadica”, precum si stabilirea sancţiunilor; 

  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al 

Primarului comunei Mehadica; 

  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

7. Adresa GTA Telecomunication SRL 

8. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor. 

      Se dă citire ordinii de zi a şedinţei de astăzi, se supune la vot și se aprobă cu unanimitate 

de voturi. 

       Se fac propunerile pentru un nou presedinte de ședință care să conducă ședințele 

consiliului local pentru următorele 3 luni : mai, iunie si iuliu 2021. Se propune dnul consilier 

Vădrariu Ianăș. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

        Se prezintă procesul verbal al şedinţei anerioare, şi nefiind obiecţiuni , se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. privind aprobarea Strategiei de dezvoltare 

economico-socială durabilă a comunei Mehadica, județul Caraş-Severin pentru perioada 

2021-2027. Nu sunt înscrieri la cuvânt. Se supune la vot. Se aprobă cu unanimitate de 

voturi. 

    Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi privind aprobarea „Programului de măsuri ce 

vizează îmbunătăţirea activității de gospodărire si înfrumusețare a Comunei Mehadica, a 

măsurilor necesare pentru interzicerea abandonării, aruncării sau gestionării necontrolate a 

deșeurilor pe raza Comunei Mehadica”, precum si stabilirea sancţiunilor; 
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- Dnul consilier Baderca Iancu: să se aplice sancțiuni și celor care deversează dejecții de 

orice fel, în locuri nepermise. 

- Dnii consilieri propun montarea în zonele principale a unor panouri de avertizare cu 

interzicerea aruncări gunoiului în locuri nepermise. 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi. 

- Dnii consilieri aprobă transformarea funcției publice de execuție de inspector grad 

profesional principal, Compartiment Asistență socială, în funcție publică de execuție de 

inspector grad profesional asistent.  

- Dnul consilier Baderca Iancu anunță abținerea de la vot (conflict de interese). 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Se prezintă adresa subscrisei GTA TELECOMUNICATION SRL, care își manifestă 

intenția de a concesiona cariera de piatra de pe raza comunei Mehadica. 

- Dnii consilieri propun o întâlnire cu reprezentanții firmei respective pentru a discuta 

mai multe aspecte referitoare la această intenție. 

- Dnul primar se va ocupa de stabilirea acestei întâlniri. 

Diverse: 

- Dnul consilier Baderca Iancu readuce în discuție problema șinelor dispărute. Daca au 

apărut informații noi sau dacă sa făcut ceva în vederea recuperării acestor șine?  

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Dnul primar a luat la cunoștință cele discutate în cadrul ședinței. 

 

 

Se declară şedinţa închisă. 

 

 

 

27 mai 2021 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

VĂDRARIU IANĂȘ                                                     FANDEL-DRĂGHICI VALENTINA 


